
 
 
 

Protokoll från ordförandemöte 17 maj 2020 

Plats: Telefon 

Tid: 7 maj och 17 maj 2020 

Närvarande: Una Modig (FS), CIM (Janette Holst), NHK (Maritha Nordström), 7HS (Magnus 

Rosengren) SDA/GHK (Christer Andersson), ÖHK/NoHS (Hanne Andersen) VHS (Ann-Sofie 

Olsson), SHS (Erik Kleväng Callert), GHS (Mona Ståhl), MiHK (Mikael Olsson), Skellefteå (Nils 

Marklund),  

Camilla Johansson (FS), Jan Helgesson (FS), Jonas Svensson (FS), Christel Tevin (FS) 

  

 

1.Mötets öppnande 

Ordförande Una Modig hälsade välkommen och öppnade mötet. 

 

2. Beslut om tävling 

Mötet tog beslut att inga sällskap får genomföra tävlingar tillsvidare. 

Två sällskap var för att tävlingarna skulle genomföras. 

Åtta sällskap var mot att tävlingar får genomföras. 

 

Tävlingsförbudet gäller tillsvidare i avvaktan på nya direktiv från regering, folkhälsomyndigheten 

eller annan myndighet. Ett beslut behöver komma som ger samtliga medlemmar en möjlighet att 

tävla på någon bana och att samtliga sällskap som vill, kan genomföra tävlingar på ett säkert sätt. 

 

Viktigt är också att träning bedrivs fortsättningsvis på ett ansvarsfullt sätt och att samtliga 

restriktioner följs från både medlemmarnas och sällskapens sida. 

 

Ingen tävlingslik träning får bedrivas! 

Trial och licenstagning med max tre hundar får köras under förutsättning att rekommendationerna 

från folkhälsomyndigheten kan efterlevas. 

 

Sällskapen ska komma in med vilka tävlingar som de vill prioritera när/om tävlingsverksamheten 

kan komma igång. 

 

3. Övrigt 

Ordföranden i sällskapen ansvarar för att informationen sprids till medlemmarna och att frågor 

angående detta beslut går via sällskapens styrelser. 

 

12. Mötets avslutande 

Ordförande Una Modig avslutade mötet. 

 

 

 

 

 


